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Eladó Építési telek, 792 m2 telek, Kaposvár
5 500 000 Ft ( ~14 243 € )

Kaposvár külvárosi részén eladó egy csodálatos építési telek

Adatlap sorszáma: #696900153

Építés éve: 0

Villany: Vezeték a telek előtt

Víz: Vízvezeték a telek előtt

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Derítő

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

 

Eladásra kínálok egy építési telket, Kaposvár külvárosi részén, közel az

Ivánfahegyhez. Ez a telek 792 nm, amelyre az utcáról be lehet vezetni a vizet, a

gázt és az áramot, ugyanis a teleken jelenleg nincs. A beépíthetősége 30%,

amely így is nagyszerű lehetőséget nyújt a képzeletnek. Olyan otthont építetthet

magának amilyet szeretne, vagy amilyet elképzelt gyerekként. A környék

csendes, és a szomszédok is barátságosak. Ebbe a kis zsákutcába csak azok az

emberek járnak akik ott laknak, vagy látogatóba mennek, ami egy nagyon

nyugodt légkört eredményez.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

 

Ich biete ein Baugrundstück in der Vorstadt von Kaposvár, in der Nähe von

Ivánfahegy zum Verkauf an. Es handelt sich um ein 792 m² großes Grundstück,

an das Wasser, Gas und Strom von der Straße aus angeschlossen werden

können, da es auf dem Grundstück derzeit keine Leitungen gibt. Die

Bebaubarkeit liegt bei 30%, was noch viel Raum für Phantasie bietet. Sie können

das Haus bauen, das Sie sich wünschen, oder das Haus, das Sie sich als Kind

vorgestellt haben. Die Nachbarschaft ist ruhig und die Nachbarn sind freundlich.

In dieser kleinen Sackgasse wohnen nur Leute, die dort wohnen oder zu Besuch

sind, was für eine sehr entspannte Atmosphäre sorgt.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere

Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

 

I offer for sale a building plot in the suburban part of Kaposvár, close to

Ivánfahegy. This plot is 792 sqm, to which water, gas and electricity can be

connected from the street, as there is currently none on the plot. The buildability

is 30%, which still offers a great opportunity for imagination. You can build the

home you want or the home you imagined as a child. The neighbourhood is quiet

and the neighbours are friendly. This little cul-de-sac is only frequented by

people who live there or are visiting, which makes for a very relaxed

atmosphere.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


